
Készült:

I{áIoz I(özség Önkorm ányzata
Oktatás-, I{ulturális- és Sport Btzottsága

8124 Káloz Bajcsy-Zsilinszky u. 3.
TeL (25) 506-448

JEGYZŐKÖNYV
I3Ioz Község Önkormányzata Oktatási-, Kulturális- és Spot Bizottságának 2075.
jilJtus 2-án (csütörtökön) 19:00 órakot megtattott iilésétől
Helle:KátoziSzent István Átulános Iskola 8724KáIoz, Szent István tét 9.

Jelen vannak:

o Szeless Án&ás
o soós István
o szabó Gábot
o katácsony András
o LászlőJánosné
o Tóth Zoltán

Meghívottak:

o §7eisen8rubet Imte
o HufnágelJőzsef
o vitágrré Fetenczi Edit

e]nök
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tag
t^g

tag

tag

polgármestet
alpolgármester
jegyző

Szeless András elnök üdvözölte a jelenlévóket, köszöntötte a bizottsági tagokat. Megállapította,
hogy a bizottsági tagok köziil 6 tag jelen van, így az űés határozatképes. Gőbölösné Pénzes
Mária, Szigeti Fetenc és Köő LászIő tagok ígazoltanvannak távol,

Jegyzókönprv ezetőnekvirágné Fetenczi F,üt jegyzőt kérte fei.

Szeless András elnök Karácsony Andtás tagot javasolta a jegyzőkönyv hitelesítéséte.

A bizottsági iilésen jelenlévő 6 tag, 6 igen sz^vazattal, ellenszavazat és tattőzkodás nélkü a
következ óképp en hatát ozott:

j egy 7ő kö ry u bite lesítő s79n é ll érő l

Kilo7 Köryég Önkorrzáry7ata Oktatási-, ktlturátis- és Sport Bi7oítsága a bi7oítsági ütés jegl7őköryuének
bitele:ításére KaráaorE András bi7ottsági tagot uálas7lfa.

8 / 2015. §II.02.) számű hatfuozata



A bizottság elnÖke szavazásra bocsátotta a meghívób an szercplőnapirendi pontok elíogadását.

A bizottsági iilésen jelenlévő 6 tag, 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartőzkoűs nélkiil
következ őképp en hatátozott:

n aPire n di p o n t e lfoga dá s ání l
Ká/o4 KÖ(ség Onkorrzánl7ata Oktatási-, Kalturális- ás Sport Bi7ottsága a bi7ottsági iilés napirendjét a7
a lá b b i a k b a n b a táro 77a rz eg

1,. 48- Falunapi és Búcsű Vigasságok progtamiaínakmegtátgyalása
Előadó: S79less András elnök

Szeless András elnök felkérte I(atácsony Andtás tagot, hogy ismettesse a napirendet.

I{atácsonl András tag elmondta, hogy a 48. Falunapi és Búcsű Vigasságok 2015. augusztus 8. és9, naP)án keriil megtendezéste. F,zen a héwégén étkeznák Íárhutőan a kátásztel1i
testvéttelePiilésről is vendégek. ElőtelaútatőIag napk{zben sokan dolgozni fognak, mivel a 8_a
munklnaP lesz. Javasolta, hogy szombat dét,tárr;a kellene tewezni u págru^oii^rát,mett akkot
nagYobb étdeklÓdéste lehet számitani. Ha ebéd atán az emberek kiiönne[ a rcnd,szvényte nagy az
es,élY ana, hogy a nap további részében is kint maradnak. t<aő Lásilőval megbeszélte, Úogy á"k
{]1néte a kisPályás Labdarűgő mérkőzések délelótti őrákban kerii{nek meiendezéste, mivel a
délutíni Őrákbal más meccsek lesznek, melyek vagy bajnokság,vagy baráts{gosmétkőzés keretei
között töténnek.
Délutánta a mát elŐző években is bevált ptogtamokat gondolta, mint a légvát, a lufr, bajtogatas,
kézműves foglalkozás"!. Esy hölgy )elezíe, hogy szíves:en eljönne t<áIozrí reIÍepru egy ingyenes
féIőús refto show-val, de még semmiben nem e5feztek meg.
Szombat estét bállal kezdenék, majd az eaaigiát<tot eltéúen a sztátíe]7épő helyett úzíjátékot
javasolna.
A vasárnaP a ÍogathajtasrÓI szól. Délután valamilyen fotmábat mindenképpen lesz i!úsági
labdarugó mérkőzés is- Vasárnap este lenne diszkó, mellyel kapcsolatba n mát JgjeztetettSchmidt
Ferenccel, al<t már a kotábbi években is tendezte . FJlvállatnZ, biztosítan á a Áét, a biztonság;
szolgálatot és szedné a belépőűjat is.
A bál szewezését is elvá]lal,ná. I{ét etkép zelés van, az eg5ik, hogy az önkotmányz at által kenJ]
megtendezéste az esemény, Így ingyenes lesz az odalátőgatők Űmfua, illetve a másik, hogy a
szervezést átadjuk másnak, ami fizetőssé is teheti a rendezvényt, de íg5, nem az önt<otm Őr;felelőssége lesz.

Lászlő Iánosné tagmegk&dezte, hogy ki zenélne abáLban?

Karácson}r Andtás tag elmondta, hogy még nincs megh atÁtozva, de mindenképpen élőzenelenne.

Soós- István tag elmondta, hogy ha az Önkotmányzat szetvezi a rcnd.ezvényt, akkot
mindenkéPPen számlakéPes zenészt kell ketesniűk, umi n.L olcsó manapság. Ha peűg -á. 1".rrr"
a szewező, akkor mát az ő feladata7enne ezze|foglalkozni.



§7eisengrubet Imre polgármester elmondta, hogy el tudja képzelni, hogy rrrás legyen a szetvező,
de abál fizetőssé tételét nem ámogaga.

Hufnágel József alpolgármestet megkétdezte, hogy az megoldható-e, hogy a szewezés tnás
kezében van, és a belépő ingyenes?

Karácsony András t€ elmondta, hogy megoldható lenne, de valószínű nem ptofrtálna. Az viszont
elengedhetetlen, hogy a faluban ne kedrljön megtendezésre báL

Hufnágel József alpolgármestet megkétdezte, hogy egy zenész köriilbeliil mennyit kér a
fellépésért?

I(atácsonv Andtás tag elmondta, hogy áItalaban 70.000,- Ft kötü kezdőük egy szánlaképes
zenész egyszeti fellépése, de aki az ismeretségtrnkben az átnak megfelelne, azt aközönség nem
szereti. Nehéz talá]íx jő zenészt, megfelelő fuon. Akikkel eddig felvette a kapcsolatot minimum
100.000,- Ft-ot kémek a fellépés éfi.,vagy éppen nem számfaképesek.
Ketesi a zenészt, de majd később egyeztetnek ezzelkapcsolatban.

LászIŐ Jánosné tag megkérdezte, hogy miétt nem Lltvják meg az An&ás által említett hölgyet?

Szeless András eLnök elmondta, hogy az elóadónak se jő az, ha csak 30-40 ember i\ a színpad,
elŐtt, és közben nem is figyelreek ú, Az emberekte jel7emző, hogy vagy saját családtagask, vagy a
sztárfel7épő szeteplését nézik meg.

LászIŐ Jánosné tag javasolta, hogy legyen a sztátíel7épő műsota a úzijáték előtt, mivel a űzIjáték
miatt úgyis meghallgatnák az embetek, és lenne közönség.

I{atácson}. Andtás tag javasolta, hogy 9 őtátőI legyen a báI, 10 őtátőI a műsor utána pedig a
úzíjáték.

HufnágelJÓzsef aipolgátmestet megkétdezte, hogy a spottcentfufrr teniletén lenne a űtzljáték?

I{arácsony Andtás tag elmondta, hogy igen, a lovas pálya tetüetén. Így azok az embetek is
Iáthagák" akik nem mennek be a bál terriletéte.
Két lehetőségvan a útzIjátékot iüetően, var. szivárcáty úzíjáték, és van klasszikus űzIjáték. A
sziváwány koncentráitabban látszik (350 lövés/ 145.000.-/ 6perc), a klasszikus 5-6 petc és 300-350
lövés 200.000 fodnt.
Véleménye szeint a szíváwány űzljátékjobban mutatna egy falusi tendezvényen.

§7eisengruber Imre polgármestet eJmondta, hogy utána kell nézni, hogy a tűzíjáték elé befét-e a
sztáwendég fellépése, ha igen, akkor ki legyen, és mennyibe kedil.

Hufnágel JÓzsef alpolgátmester javasolta, hogy ha lesz rá idő, iehetős ég - ha nem is a Fahnap
ketetei között * akkot törekedni kellene arta, hogy sze^rezzeí7ek 

"gy 
aszfalt rajzvesenyt i

fiataloknak. A napokban lehetett kezdeményezést látti az utakon, és jó dolgok lehetnének a
jövőben.

§7eisengruber Imre polgármestet elmondta, hogy valőszllű7esz folytatása a kezdeményezésnek.

J



I(atácson]r Andtás tag megkétdezte, hogy 
_a,légvat ingyen hasznalata iránt érdeklődjön-ep A

gyetekek tagy tészét ezzelmár le lehetne iád"ki.-

§7eisengtubet Imte polgármestet elmondta, hogy mindenképpen ptőbálja meg.

Katácsonl Andtás tag hangsűyozta, hogy a szombat munkanap lesz, igy tötekedni fognak ana,
hogy a tendezvétyek szombat délután, pélűul két ótakot kezdőájenek. 

"'

További hozzászŐIás nem volt. Szeless An&ás elnö\ szavazásta bocsátotta I(arácsony An&ás
Faluház vezető felkétését a 48. Falunapi és Búcsű Vigasságok elnevezésű rcÁdemény
megsz erv ezés ével kapcsolatosan.

A bizottsági rilésen jelenlévő 6 t^g, 6 igen szavazatta), e\lenszavazat és tafiőzkodás nélkiil a
követke z őké p p en hataro z ott:

a 48- Falun@i és Búcsúi Vigasságok elneue7ésű rendepuéryl rnegsryrue79shől

Kálo7 KÖ7ság Ónkormáry7ata Oktatási-, Klthurális és Sport Bilottsága fetkéi Karácson_lt András Fatubá7
ueTetőt a 48. FalunaPi és !úclúi Vigasságok elneue7ésű renfu7uánjl pro[rarztlalnak rzegs3eőe7ásáre és a7a7ryt
kaP ao latos s7ü ksége s i nté 7ke űse k m egtáte lére.

További hozzászŐIas nem volt, abizottságe]nöke az iilést 1,9:45 őrakotbezána.

I{.m.f

.-'7 - ,/*1í_&
Szeless Ándrás /

/*sJlx
elnök

Karácsony An&ás
j egy z őkönyv- hitelesítő
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Káloz KÖzség Önkormányz atánakOktatási-, Kultutáüs_ és Sport Bizotts ága
2015. iúüus 2-án19 órakor (csütörtökön)

Ülést tat aKálozi Szent Iswán Általános Iskolában, melyte Íisztelettel meghívom.

Napitendi pontok

t. 48. Falunapi és Búcsui Vigasságok ptogtamiainak megtátgyalása
Elíadó: S ryless András elnök

I{áIo z I{ő z s é g Ó nko rmány z atának
Oktatási-. I(ulturális- és Spot Bizottsága

Megjelenésére feltétlen számítunk.

Káloz,2015. június 30.

MEGHÍvÓ

Tiszte]ettel:
_-.72.,7 /

/-.., // / 

/\-t---.-

_é.l a-a _-'
Szeless Andtás sk.

Oktatási-, Kulturáüs- és Spot Bizottság
elnöke



Jelenléti ív

KáIoz KÖzség ÖnkormányzataOktatási-, Kulturáüs- és Sport Bizotts ágának
2;a15. iúlius 2-án megtaftott üléséről

szeless András

Weisengruber Imre

HufnágelJ őzseí

Gőbölösné Pénzes Máira

Soós István

Szabő Gábor

Szigeti Ferenc

I{arácsony András

I{öő LászIő

LászIőJánosné

Tóth Zoltán

Virágné Ferenczi Edit
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